

Deerfield Beach, Fl

October 16, 2025



Hello everyone,

We hope you all had a wonderful summer and are recharged for the start of our 2025–2026 pickleball season, which is just around the corner! This year, a few new features have been introduced to make your pickleball experience even more dynamic and rewarding.

We invite you to visit the Club's website at "cvepickleball.com." There, you'll find our new Club logo and a wealth of useful information, including Club Policies and Regulations, meeting minutes, Financial Statements and Budget, details about upcoming activities, and much more.

New member registration will take place through the website, and we'll soon announce the start of the registration period, which should begin around **November 19, 2025**. As for returning players, your captains confirmed last spring the names of those registering for the 2025–2026 Season and, in most cases, also collected the annual fees. However, since some changes may have occurred over the summer, **ALL captains will receive a message this week asking them to confirm their team's player list.**

Under the **CVEP Club** directory, please click the "**Important Dates**" button to see the schedule of the Club's main activities for this season. If you're unable to access it, here's the list:

- **November 17, 2025:** Start of the 2025–2026 season
- **November 18, 2025:** Team captains' meeting
- **November 30, 2025:** Start of the Adam & Eve season
- **January 18, 2026:** Welcome BBQ
- **February 15, 2026:** Annual Pickleball Tournament
- **March 10, 2026:** Annual General Assembly (AGA)
- **March 22, 2026:** End-of-season party

- **April 4, 2026:** End of the 2025–2026 season

🌟 **Wishing all our pickleball players a fantastic season!** May it be filled with laughter, great rallies, memorable victories—and above all, **no injuries!** Have fun, play with passion, and let good vibes bounce across every court! 🎾

Your Board Members

Bonjour à vous tous.

Nous espérons que vous avez pleinement profité de la période estivale et pris des forces pour le début de notre saison de pickleball 2025-2026, qui arrive à grands pas. Certaines nouveautés vous sont proposées cette année dans le but de rendre votre expérience de pickleball encore plus dynamique et enrichissante.

Nous vous invitons à consulter la page web du Club à "cvepickleball.com". Vous y verrez le nouveau logo du Club et aurez accès à une foule de renseignements pertinents comme les Politiques et règlements, les comptes-rendus de rencontres, les États financiers et budget, les différentes activités offertes, etc.

L'inscription de nouveaux membres se fera à partir de la page web et nous vous informerons bientôt du début de la période d'inscription qui devrait se faire vers le 19 novembre 2025. Pour ce qui est des autres joueurs actifs, vos capitaines nous ont confirmé, le printemps dernier, le nom des joueurs qui s'inscrivaient pour la Saison 2025-2026 et ont également collecté les frais annuels, pour la majorité d'entre eux. Toutefois, nous savons que des changements ont pu survenir au cours de l'été et, c'est pourquoi, TOUS les capitaines recevront un message cette semaine leurs demandant de confirmer la liste des joueurs de leurs équipes respectives.

Sous le répertoire **CVEP Club**, nous vous invitons à cliquer sur le bouton '**dates importantes**' pour connaître les dates des principales activités du Club cette saison. Toutefois, si vous ne pouvez y accéder, en voici la liste :

- 17 novembre 2025 : début de la saison 2025-2026.
- 18 novembre 2025 : meeting des capitaines d'équipe
- 30 novembre 2025 : début de la saison Adam & Eve
- 18 janvier 2026 : BBQ de bienvenue
- 15 février 2026 : Tournoi annuel de pickleball
- 10 mars 2026 : AGA

- 22 mars 2026 : Soirée de fin de saison
- 4 avril 2026 : Fin de la saison 2025-2026

🌟 Bonne saison à tous nos joueurs et joueuses de pickleball ! Que cette nouvelle saison soit remplie de rires, de beaux échanges, de victoires mémorables... et surtout aucune blessure ! Amusez-vous, jouez avec passion, et faites rebondir la bonne humeur sur chaque terrain ! 🎾

Les membres de votre CA.